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Pani  

IZABELA WESOŁOWSKA   

Radna Rady Miejskiej    

w  Koszalinie   

  

  

Odpowiadając na Pani interpelację zgłoszoną w okresie międzysesyjnym dotyczącą nagrodzenia 

Osiedli z największą frekwencją podczas wyborów do Rad Osiedli w Koszalinie informuję, że jest to cenna 

propozycja, która zostanie przeze mnie rozważona.  

 

Udział obywateli we współtworzeniu i wpływaniu na losy swojej małej ojczyzny jest bardzo ważny, 

dlatego dziękuję Pani Radnej za inicjatywę.  

 

Postaram się nagrodzić zwycięskie Osiedla w zaproponowanej przez Panią lub w innej formie.  

 

 

          Piotr Jedliński 

  

 


